



大江生醫 TCI Co., Ltd.
Join & Delight consumer's life!



抓住食品新商機 站穩明日世界

Seize New Food Business Opportunity
and Beyond the World

第十六屆2018台灣生技月
BioTaiwan 生物科技大展



敬愛的合作伙伴您好：

隨著現代人生活步調快速，生活與飲食習慣都改變，不論吃的或用的，都必須更便利、更健康，更有效。過去的幾年內，將近30%的全球消費者，在選購零食上偏向健康、美味的雙贏選擇也因此健康機能食品可預期的未來市場商機龐大無限。

大江生醫看見未來消費及商品趨勢，因此更積極投入研發，**用生物資源挖礦技術，打造出能夠改善消費者生活的食品與用品。**

在2018台灣生技月生物科技大展，由專家親自為您講解，揭開未來生活秘密與技術。

Dear Valued Partners,

With the rapid pace of modern life, both lifestyle and eating habits have changed. Regardless of what consumers consume, it must be more convenient, healthier, and more effective. In the past few years, nearly 30% of global consumers have opted for healthy and delicious snacks. Therefore, the potential of future market opportunities for healthy functional foods is enormous.

TCI Co., Ltd sees future consumption and commodity trends, so it is more active in R&D and uses bio-mining technology to create foods and supplies that can improve the lives of consumers.

At the 2018 BioTaiwan Exhibition, our experts will explain to you personally and open up the secrets and technologies of future life.

商機難得，席次有限 | 您，還在等什麼？

Limited opportunities | Why wait?

每日驚喜講座，時程如下 Daily surprise event schedule

7.19 THU	7.20 FRI	7.21 SAT	7.22 SUN
美肌潤膚巧克力 黑色金子 之青春進化論 Collagen Chocolate Black gold-Evolution of Youth	菌相平衡護墊 不能說的秘密 之解決方案 Self-Balanced Panty Liner Feel the real freshness	龍眼殼護肝濾掛式咖啡 熬夜傷心肝？ TCI 讓你提神兼顧肝 iLiver™ Longan Shell Coffee Protect your liver with richness of flavour	燃脂酵素冰淇淋 零食越吃越胖？ TCI 只怕你胖不起來 Fat-burning Enzyme Ice Cream Say goodbye to your muffin top

*以上時段與活動內容，大江生醫股份有限公司將保留修改、終止、變更內容細節之權利。如需更多資訊，請與我們聯絡，謝謝。
TCI Co., Ltd. reserves the right to modify, terminate, and change the details of the content. For more information, please contact us, thank you.

2018/7/19-22 台北南港展覽館 4F

BIO TAIWAN EXHIBITON 2018 | TAIPEI NANGANG EXHIBITON CENTER

BOOTH 展位號 L132

每場採單一預約制，席次有限！速洽：

VIP registration only, contact us:

Email: Jack.Chiu@tci-bio.com

Mobile: +886 920706711

